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Jegyzőkönyv 
 

a BME Közlekedésmérnöki és Járműmérnöki Kar 
Kari Tanácsának 2013. május 9-én 14:15-kor kezdődő, 

a BME Rektori tanácstermében tartott üléséről 

 

Varga István köszönti a tanács tagjait és a meghívottakat, továbbá ismerteti az ülés tervezett 
napirendi pontjait. Jelzi az ülés résztvevőinek, hogy a következő, 2013. június 6-i ülést követően, 
az eddigi ülésterven felül 2013. június 20-án ünnepi tanácsülésre kerül sor, ahol a vezetői ill. 
docensi kinevezések átadására kerül majd sor. Tájékoztatja a megjelenteket, hogy 2013. június 21-
én kerül megrendezésre a kutatóegyetemi konferencia, az erről szóló meghívót rektor úr 
hamarosan ki fogja küldeni. A jelenléti ív a jegyzőkönyv 1. sz. melléklete. 

Varga István még napirend előtt elmondja, hogy a korábbi tanácsülésen József Nádor Emlékérem 
adományozására előterjesztett két személy a szenátusi ülésen alacsony támogatottságot kaptak, de 
nem személyes okokból, hanem mert taktikai hibát vétettünk: az összesen öt adományozható 
díjra hét előterjesztés érkezett, akik közül a kar két jelöltje megosztva kapta a szavazatokat, így 
nem kapnak emlékérmet. 

 

1. Javaslat Kossuth-, illetve Széchenyi-díjjal való kitüntetésre 

Előterjesztő: Dr. Varga István dékán 

 

Varga István elmondja, hogy a tanszékek részéről nem érkezett javaslat Kossuth-, illetve 
Széchenyi-díjjal való kitüntetésre. 

 

2. Javaslat a Magyar Köztársasági Érdemrend és Érdemkereszt fokozatai 

állami kitüntetésekre 

Előterjesztő: Dr. Varga István dékán 

 

Varga István bejelenti, hogy a helyszínen az ülés előtt egy javaslat érkezett, aminek ismertetésére 
megkéri Markovits Tamást.  

Markovits Tamás a Gépjárművek és Járműgyártás Tanszék részéről a Magyar Köztársasági 
Érdemrend Lovagkeresztje kitüntetésre javasolja Takács János professzort, ismerteti érdemeit (2. 
sz. melléklet). 

Varga István megköszöni a javaslatot, amit személy szerint támogat, és kéri a Kari Tanácsot, hogy 
szavazzon róla. A jelenlét ellenőrzés technikai előkészületei alatt tájékoztatja résztvevőket, hogy a 
docensi kinevezésekre pályázatot nyújtott be Bán Krisztián, Bóna Krisztián, Juhász János, 
Mészáros Ferenc, Simongáti Győző és Tulipánt Gergely, a beadott pályázatokat véleményező 
bizottság szervezése megkezdődött, a bizottsági munka külsősök részvételével fog lezajlani. A két 
tanszékvezető-helyettesi kiírásra egy-egy jelentkező, név szerint Bóna Krisztián és Sághi Balázs 
adta be pályázatát. A tanszékvezetői kinevezésre Szabó András és Rohács Dániel nyújtott be 
pályaművet. 

A szavazás előtt megtartott jelenlét ellenőrzés alapján 28 szavazati jogú kari tanácsi tag jelent meg, 
így a Kari Tanács határozatképes. 
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A szavazás eredménye a következő: 

28 igen 

0 nem 

0 tartózkodás 

tehát a Kari Tanács egyhangúlag elfogadta a Magyar Köztársasági Érdemrend Lovagkeresztje 
kitüntetés Takács János professzornak való adományozására tett előterjesztést. 

 

3. Javaslat tantervi változtatásokra 

Előterjesztő: Dr. Szabó András dékánhelyettes 

 

Szabó András először is elnézést kér, hogy a résztvevők későn kapták kézhez az előterjesztést, de 
egy tantervi változtatást mindig óvatosan kell kezelni, ugyanis sok hallgatót érint, ráadásul mindig 
egy többedik tantervi változat jön vele létre. Az érintett logisztikai mérnöki alapszak még csak a 
második félévnél jár, viszont az előterjesztés csak későbbi félévekre vonatkozik, az első két félévet 
nem érinti, így ez a változtatás nem jelent többes tantervi változatot. Az Anyagmozgatási és 
Logisztikai Rendszerek Tanszék átgondolta az optimális oktatás feltételeit, így változtatásokat 
javasolnak a jelenlegi tantervben (ld. 3. sz. melléklet). A változtatások egyike sem érdemi, inkább 
tantárgyak egymásra épülését és előkövetelményeket érintenek. Ismerteti a tantárgyi változtatások 
indokait a benyújtott előterjesztés szerint. Kiemeli, hogy az egyik érintett tárgy a GTK 
kezelésében lévő Számvitel c. tantárgy, ami kapcsán egyelőre csak szóbeli választ kapott a 
tantárgyfelelőstől, hogy az egy félévvel való elcsúsztatásnak nem látja akadályát. További részletes 
tantervi változtatásról nem tájékozatja a résztvevőket, azok általánosan tantárgyi összevonásokat, 
ill. új tantárgy (pontosabban ezen a szakon még nem létező tantárgy) létesítését jelentik. Meglátása 
szerint a változtatások a szak javára válnak, azokat elfogadásra javasolja. Tájékoztatja a Kari 
Tanácsot, hogy az előterjesztést az Oktatási Bizottság sajnos nem tudta megtárgyalni, de végül is a 
változtatás csak egyetlen tanszéket érint. Az Oktatási Bizottság tisztje lett volna azt megítélni, 
hogy sérül-e az oktatás minősége, de erre ő személyesen nemleges választ ad. 

Kérdés, hozzászólás nem érkezik az előterjesztéshez, így Varga István kéri a Kari Tanácsot, hogy 
szavazzon a tantervi változtatásokról.  

A szavazás eredménye a következő: 

28 igen 

0 nem 

0 tartózkodás 

Varga István megállapítja, hogy a Kari Tanács támogatja a logisztikai mérnöki alapszak tantervi 
változtatásaira tett előterjesztést, megköszöni a tanács támogatását. 

 

4. Egyebek 

 

További hozzászólás híján Varga István megköszöni a Kari Tanács mai munkáját. 

 

Budapest, 2013. május 23. 

 Dr. Mészáros Ferenc sk. 

 hivatalvezető 


